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پرسپولیس 10

با کناره گیری تأمین اجتماعی

سهام پرسپولیس 
در اختیار بانک 

غیردولتی؟
بــا کناره گیــری ســازمان تأمیــن 
اجتماعــی از در اختیــار گرفتــن 
مالکیت باشگاه پرسپولیس، بار 
دیگــر موضوع مالکیت مشــترک 
ایــن باشــگاه بــه شــرایط اولیــه 
خود بازگشــت. در حالی که همه 
در انتظــار نهایــی شــدن انتقــال 
باشــگاه پرســپولیس بــه صندوق 
بازنشســتگی کشــوری، سازمان 
تأمین اجتماعــی و صندوق بیمه 
روســتاییان و عشــایر بودنــد، بــه 
یک بــاره همــه چیــز منتفی شــد.

در حالــی که روز سه شــنبه هیأت 
واگذاری جلسه ای با حضور وزرای 
اقتصــاد، دادگســتری و ورزش 
بــرای مشــخص شــدن ســهام هر 
یــک از خریــداران جدیــد برگــزار 
کــرده بــود، ظاهــراً بــا کناره گیری 
تأمین اجتماعی پروسه واگذاری 
باشگاه پرسپولیس روی هوا رفت 
و دوبــاره »روز از نو، روزی از نو.« 
علی بهــادری جهرمی ســخنگوی 
دولت دیــروز در جمع خبرنگاران 
اعــام کــرد: گزینه هــای دیگــری 
پیدا شــده از مجموعه بانک های 
غیردولتــی. مذاکــرات اولیــه هــم 
انجام شــده و امروز )چهارشــنبه(

هــم گــزارش و پیشــنهاد هیــأت 
واگــذاری در دولــت مطرح شــد.

علــی بهــادری جهرمی ســخنگوی 
دولــت در حاشــیه جلســه دولــت 
گفــت: ایــن دو تیــم ســرمایه های 
ملــی ما هســتند و دولت رســالت 
خــود را کمــک بــه این ســرمایه ها 
دانسته و فرآیند خصوصی سازی 
در این دولت انجام شــد و بخشی 
از ســهام بــه مــردم واگــذار شــد و 
در دو ســال گذشــته بارهــا آگهــی 
صــورت گرفــت بخــش خصوصی 
واگــذار کنــد امــا قابلیــت حقوقی 
آن محقــق نشــد. وی گفــت: 
پیــش از ایــن مقــرر شــد هیــأت 
وزیــران به عنوان بخشــی از دیون 
خــود بــه تأمیــن اجتماعــی یکــی 
از ایــن باشــگاه ها را بــه تأمیــن 
اجتماعــی واگــذار کنــد و دولــت 
مجــوز را صــادر کــرد. وی افــزود: 
هیــأت واگــذاری روز سه شــنبه 
بــه جمع بنــدی نرســید کــه از این 
مجــوز اســتفاده کنــد و در ایــن 
فاصلــه از دو بانــک غیردولتــی 
پیشــنهادهایی رسید .پیش بینی 
ما این است که تا چند روزه آینده 
ایــن کار بــا توافقاتی با شــرکت ها 
انجــام شــود. بهــادری جهرمــی 
افزود: هیأت واگذاری روز گذشته 
)سه شــنبه( به جمع بندی نرسید 
کــه از ایــن مجــوز دولت اســتفاده 
کند زیرا در این فاصله از دو بانک 
غیردولتی پیشــنهادهایی رسید. 
در صورتــی کــه توافــق جمعــی 
داشــته باشــیم، می توانیــم ایــن 
واگــذاری را انجام دهیم. دولت از 
این پیشــنهاد استقبال کرد. وزیر 
اقتصــاد و رئیــس بانــک مرکــزی 
مذاکــرات را بــا اعضــای هیــأت 
مدیــره ایــن بانک هــا خواهنــد 
داشــت تــا ســریعتر بــه توافــق 
برســیم. پیش بینی ما این اســت 
کــه تــا چنــد روزه آینــده ایــن کار 
بــا توافقاتــی نهایــی بــا شــرکت ها 
انجــام شــود. تنهــا 10 روز کاری 
)با احتســاب دو روز پنجشــنبه( تا 
پایان مهلت دو باشــگاه استقال 
و پرســپولیس بــرای صــدور مجوز 
حرفــه ای باقــی مانــده اســت. 
ســرخابی ها تــا 11 فروردیــن بــرای 
حــل مشــکل مالکیــت مشــترک 
فرصــت دارنــد و حــالا مشــکل 
مالکیت مشــترک این دو باشگاه 
بــه یــک معضــل اساســی تبدیــل 
شــده اســت. در حالی کــه انتظار 
می رفــت بــه زودی ایــن مشــکل 
برطــرف شــود، دوبــاره بایــد در 
انتظار مشــخص شدن خریداران 
جدیــد بــود و بایــد دیــد مذاکــرات 
بــا ایــن خریــداران کــه بــه گفتــه 
بانک هــای  لــت  ســخنگوی دو
غیردولتــی خواهند بــود به نتیجه 
خواهــد رســید یا خیــر. اتفاقی که 
بــا توجه به فرصــت کم باقیمانده 

بســیار ســخت خواهــد بــود.

 zخبر

رضا درویش

جواب نه به تیمداری در فوتسال

در جشــن رونمایی از اپلیکیشــن »پرســپولیس من« اتفاق جالبی رخ داد. در 
این جشــن حســین شــمس سرمربی ســابق تیم ملی فوتســال هم دعوت بود 
که در صحبت های خود از درویش خواست تا شرایطی فراهم کند تا تیم های 
فوتسال پرسپولیس در رده بانوان و آقایان شروع به فعالیت کنند و از درویش 
خواســت با تکان دادن ســر این مســاله را تأیید کند اما درویش حتی این کار 

را هم نکرد تا مشــخص شــود  فعالیت پرســپولیس در فوتسال بعید است.

فرزاد آشوبی

از پایه ها رفت

بــا مشــخص شــدن کادر فنــی تیم های پایه پرســپولیس مشــخص شــد دیگر 
جایی در بین مربیان این تیم ها ندارد. تیم جوانان پرسپولیس با هدایت این 
مربی در رده هفتم رده سنی خود قرار گرفت که پایین ترین رتبه در بین چهار 
رده سنی آکادمی سرخ ها بود. با این حال از آنجایی که حسن خان محمدی 
و بازیکنانــش از تیــم نوجوانــان یک رده ســنی بــالا می آیند ســرمربیگری تیم 
جوانان به خان محمدی ســپرده شــد و آشــوبی از هدایت این تیم کنار رفت.

امیررضا سینکائی ناصری

تنها آقای گل پایه های پرسپولیس

در شرایطی که تیم نوجوانان پرسپولیس به عنوان قهرمانی این رده دست یافت 
تیم خان محمدی تنها آقای گل پایه های باشــگاه را هم معرفی کرد. ســینکائی 
موفــق شــد بــا 28 گل زده آقــای گل نوجوانان تهران شــود. امیررضا شــیخی راد 
هــم کــه در تمرینات تیم بزرگســالان حاضر شــده برای تیم جوانــان 24 گل زد و 
نفــر دوم بهتریــن گلزنان رده ســنی خود شــد اما تیم امید پرســپولیس با وجود 

اینکه در نهایت عنوان سوم را به دست آورد هیچ گلزن برجسته ای نداشت.

مسعود زارعی مدافع اسبق پرسپولیس و مربی 
یکی از رده های پایه که در رده نونهالان کار کرد 
و قرار شده برای فصل آتی هم این تیم را هدایت 
کند در رابطه با ســالی که برای پرســپولیس در 
عرصه های مختلف سپری شد نظرات خودش 
را ارائه می دهد. مربی ای که در رابطه با تیم های 
پایــه و دلایــل موفقیتــش در چنــد ســال اخیــر 

حرف های زیادی را برای گفتن دارد.
  سالی که پرسپولیس سپری کرد را 

چگونه ارزیابی کردید؟
اگــر بخواهیــم بــه لحــاظ فصــل فوتبالــی آن را مــورد 
بررسی قرار دهیم به این نکته می رسیم که در ابتدای 
فصــل خــوب کار نکردیــم و فصــل پــر فراز و نشــیبی 
را پشــت ســر گذاشــتیم. بازیکنان نســبتاً زیادی از 
تیــم جــدا شــدند و ما از آســیا کنار رفتیــم و در جذب 
بازیکن هم موفق نبودیم اما در نیم فصل دوم ورق 
برگشت و تیم به نوعی متحول شد. بازیکنان خوبی 
را جذب کردیم و با حضور اوسمار که ابزار کافی برای 

جنگیدن داشت تیم نتایج خوبی را کسب کرد .
  اما برای بعضی ها این سؤال مطرح 

است که چرا در زمان یحیی بازیکنانی که 
این مربی می خواست جذب نشدند؟

مــن بــه ایــن مســأله ورود نمی کنــم امــا فکــر 
می کنم در بعضی زمینه ها هم خودمان خوب 
کار نکردیــم مثــاً در حالــی کــه مهاجــم جذب 
نکرده بودیم عبدی را قرضی به تراکتور دادیم 

که به نظرم اقدام درستی نبود .
  در خصوص خریدهای جدید چه در 
زمینه بازیکنان داخلی و چه در زمینه 

بازیکنان خارجی چه نظری دارید؟
بازیکنان داخلی خیلی خوبی مانند خدابنده لو و 
بابایی جذب شدند که آینده متعلق به آنهاست، 
مضاف بر اینکه بازگشت عیسی هم واقعاً اتفاق 
خیلــی خوبــی بــرای پرســپولیس و بازگردانــدن 

قــدرت به خط حمله پرســپولیس بود که ضعف 
بــزرگ خــط حمله که همان تمام کنندگی و زدن 
ضربه آخر به بهترین شکل بود را پوشش داد و 
تا حدودی خیال ها را آســوده ســاخت. در زمینه 
جــذب بازیکــن خارجی هم پرســپولیس بســیار 
خوب و قوی عمل کرد. اورونوف بازیکن بســیار 
باکیفیتی است که تحرک و قدرت بسیار خوبی 
به خط حمله بخشــیده اســت. اورونوف فوتبال 
پرســپولیس را تهاجمی تر ســاخت و عبدالکریم 
حسن هم مدافع چپ تخصص و کاسیک است 
که شاهدیم آنقدر نفوذ دارد که بیشتر در باکس 
حریفان اســت. در این بین خوشــبختانه مهدی 
ترابــی هــم به اوج رســیده و به تیم قدرت بســیار 

خوبی بخشیده است.
  از عملکرد خودتان در تیم های پایه و 

سایر مربیان را در رده های دیگر تیم های 
پایه چه ارزیابی دارید؟

من خودم در رده نونهالان کار کردم و قرار است 
باز هم در این رده به فعالیتم ادامه دهم. با قرار 
گرفتن در رده چهارم فکر می کنم عملکرد قابل 
قبــول بــوده باشــد. از ســوی دیگر ما بایــد این را 
هم در نظر بگیریم که کار در رده نونهالان واقعاً 
سخت است چون ما برای پشتوانه در این مقطع 
عماً از داشتن نقطه نوباوگان نیز محروم بودیم 
با این وجود من فکر می کنم محســن خلیلی با 
کار شــبانه روزی به عنوان مدیر آکادمی موجب 
شــد تــا شــاهد تحولــی در تیم هــای پایه باشــیم 
و چنــد بازیکــن خــوب در نهایــت بــه تیم هــای 

بزرگسالان انتقال پیدا کنند .
  امسال گویا تیم های پایه فعالیت شان را 

هم برای تیم بستن زودتر شروع کردند.
بله خوشبختانه با نظر مدیر آکادمی ما امسال 
فعالیت شــان را دو مــاه زودتــر شــروع کرده ایــم 
و اســتارت کارمــان را بــرای انتخــاب بازیکنان از 
مــاه جاری زده ایم در حالی که ســال های قبل از 
اردیبهشــت ماه کارمان را شــروع می کردیم که 

این را هم به فال نیک می گیرم.

 زارعی: با توجه به این همه مشکل
 عملکرد مدیریت باشگاه مثبت بود

خلیلـــــی پایه های 
پرسپولیس را متحول کرد

حمیــد علی عســگر بازیکــن ســابق پرســپولیس 
کــه موفــق شــد چنــدی قبــل کاس مربیگــری اش 
در رده Bرا ســپری کند منتظر شــرکت در کاســی 
دیگــر و شــروع فعالیتــش در عرصــه مربیگــری 
اســت. پیشکســوت پرســپولیس کــه چنــدی قبل 
بــه همــراه ربیع خواه و چنــد بازیکن دیگر کاس را 
با موفقیت ســپری ســاخت از تمام مسائلی که در 
این فصل بر پرســپولیس گذشــت با ایران ورزشی 

صحبــت کــرد و بــه ســؤالات ما پاســخ داد .
  کلاس مربیگری را با موفقیت سپری کردی؟

کاس درجــه Bرا بــه اتفــاق محســن ربیع خــواه و 
چنــد تن دیگر از دوســتانم ماننــد وحید امیری که 
البته در میانه کاس ها از ما جدا شــد با موفقیت 
ســپری کردیــم و حــالا منتظــر شــرکت در کاس 
درجه Aهســتم تا به عنوان مربی کم کم مشــغول 
بــه فعالیــت شــوم و در ایــن عرصه فعالیــت کنم .

   در خصوص سال فوتبالی که پرسپولیس 
سپری کرد چه نظری دارید؟

اگــر بخواهیــم فوتبالــی حســاب کنیــم ما فصــل قبل 
همه جام ها را درو کردیم به همین دلیل من به لحاظ 
فنــی و فوتبالــی نمــره خــوب و بالایــی به پرســپولیس 
می دهــم اما بــا این وجود رخ دادن بعضی از اتفاقات 
از نــگاه مــن اصاً جالــب نبود و همه پرسپولیســی ها 

را بــه نوعــی ناراحت و نگران ســاخت .
  به نظرتان اوسمار می تواند موفقیت های 

متعدد سرمربی قبلی پرسپولیس را تکرار کند؟
پرســپولیس در چنــد بــازی بــا مربــی برزیلــی خوب 

نتیجــه گرفتــه اما برای قضاوت این مربی حتماً باید 
چنــد بــازی دیگــر را هم دید و مدیریــت این مربی را 
هــم در نظــر گرفــت تا بعــداً بتــوان در خصوص این 

مربــی بهتــر و کارشناســانه تر نظر داد .
   فکر می کنید اوسمار در بحران های 

احتمالی و مقطع مهم برای تعیین قهرمانی 
قادر است کار را برای تکرار قهرمانی 

پرسپولیس در آورد؟
در مقطعــی از فصــل واقعــاً نســبت بــه موفقیــت 
پرســپولیس ناامیــد شــده بــودم اما با چنــد بازی و 
نتیجه خوبی که پرســپولیس کسب کرد امیدوارم 
در ادامــه بتوانــد گــوی ســبقت را از بقیــه مدعیان 

بربایــد و قهرمانــی قبلــی را تکــرار کند .
  در رابطه با خریدهای بازیکنان ایرانی و 

خارجی چه نظری دارید؟
بازیکــن قطــری و ازبکســتانی بازیکنــان خوبــی 
هســتند و نشــان دادند قادر هستند به تیم کمک 
کنند. جدا از اینها تیم پرسپولیس بازیکنان خوبی 
ماننــد خدابنــده لــو را به خدمت گرفتــه که اگر این 
بازیکــن بتوانــد حضــور در تیــم بــزرگ را بــه لحــاظ 
فنــی و شــخصیتی برای خــودش هضم کنــد حتماً 
تبدیــل بــه بازیکن خوب و مثمرثمری خواهد شــد 
و در کنــار ســروش و بازیکنــان خــوب دیگــری کــه 
در خــط میانــی هســتند شــرایط مناســبی را بــرای 
خــط میانــی پرســپولیس به وجود خواهنــد آورند .
  در خصوص مدیریت تیم چه نقدی دارید و 

عملکردشان را مثبت ارزیابی می کنید؟
با کســب چند قهرمانی قطعاً عملکرد مدیرعامل 
مثبــت ارزیابــی می شــود امــا در زمینــه بعضــی از 
مســائل کــه منجــر بــه اســتعفای آقــا یحیی شــد و 
ادبیاتــی کــه ایشــان بعــد از قهرمانی پرســپولیس 
انجــام داد را مــن اصــاً نمــی پســندم و بــه نظــرم 
حتمــاً باید در یکســری از کارهایشــان تجدید نظر 
کننــد. در مجمــوع بایــد بگویم مدیریــت به لحاظ 
آمــاری بــد کار نکرده اما مدل مدیریت مدیرعامل 

پرســپولیس در ســلیقه من نیســت.
  در خصوص عملکرد تیم های پایه 

پرسپولیس چه نظری دارید؟
عملکــرد محســن خلیلــی در دو ســه فصــل اخیــر 
خــوب بــوده و مدیــر آکادمــی بــا انرژی بــالا و تفکر 
خــوب از پایه هــا توانســته تغییــرات مثبتــی انجام 
دهــد کــه در ســال های قبــل از حضــور خلیلــی مــا 
شــاهد چنیــن تحولاتــی در تیم های پایــه نبودیم. 
محســن خلیلــی خیلــی خــوب آمــد و تغییــرات را 
انجــام داد کــه نمونــه اش قهرمانی تیــم نوجوانان 
با حســن خان محمدی بود که پنجاه ســال بود 
چنین موفقیتی را در این رده در تیم های پایه 

شــاهد نبودیم .
  چرخه انتقال بازیکن از تیم های پایه به تیم 

بزرگسالان به خوبی انجام شده؟
چرخــه انتقال بازیکــن بحثی متفاوت 
اســت مثــاً در تیم هــای اروپایــی 
آکادمــی مســئول آمــوزش فوتبــال 
هســتند امــا بــه آن شــکل نیســت 
کــه بازیکن پــرورش بدهند از ســوی 
دیگــر بحــث مهم در انتقــال بازیکن 
از تیم هــای پایــه بــه تیــم بزرگســال 
بــه ایــن مهــم بــاز می گــردد کــه باید 
بازیکنــان تــاپ و در ســطح بــالا بــه 
تیم هــای بزرگ ببرید که در زمان کم 
بتواننــد در آن تیم ها جــواب بدهند .
خــود مــن هم 1۷ ســاله بــودم که بــه عنوان 
کاپیتــان تیــم ملــی جوانــان به افشــین قطبی 
معرفــی شــدم و ایشــان بــازی مــرا پســندید و بــه 

پرســپولیس آورد .

 نتوانستم دلیل موجهی برای مالکیت تأمین 
اجتماعی پیدا کنم

  علی عسگر:
زود است اوسمار را 

قضاوت کنیم
 ناصر قراگزلو

روزنامه نگار

 مسعود قراگزلو
روزنامه نگار

پرسپولیس در چند 
بازی با مربی برزیلی 
خوب نتیجه گرفته 
اما برای قضاوت این 
مربی حتماً باید چند 
بازی دیگر را هم 
دید و مدیریت این 
مربی را هم در نظر 
گرفت تا بعداً بتوان 
در خصوص این مربی 
بهتر و کارشناسانه تر 
نظر داد

 هاشمی: پرسپولیس و استقلال به
۲ بانک غیردولتی واگذار می شوند

کیومرث هاشــمی وزیر ورزش و جوانان درباره بحث واگذاری دو باشــگاه پرســپولیس و اســتقال 
به بانک های غیردولتی اظهار داشــت: بخشــی از ســهام باشــگاه از طریق بورس در اختیار مردم 

قــرار گرفــت. در ادامــه نیز به مزایده گذاشــته شــد، ولی منجر به نتیجه نشــد.
وزیــر ورزش و جوانــان خاطرنشــان کــرد: بــا ایــن حــال، دولــت از ظرفیت هــای قانونــی اش 
اســتفاده کــرد و بــرای حــل مالکیــت، یکی از باشــگاه ها بــه صندوق های تحــت زیرمجموعه 
رفــاه واگــذار شــد، ولــی هیــأت واگــذاری نپذیرفت. بــا نظر وزیر اقتصــاد و مذاکــرات با بانک 
مرکــزی، قــرار شــد دو باشــگاه بــه دو بانــک غیردولتــی واگذار شــوند. دولت نیز امــروز مجوز 
هیأت واگذاری باشــگاه های پرســپولیس و اســتقال را به دو بانک غیردولتی داد و الزامات 

قانونــی هم صــورت خواهــد گرفت.


